
Andrzej Golqbieski

Radny Rady Miasta Wfoctawek

Wloctawek, L9.tt.2O2Lr.

Pan

dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafic6w Wtoclawka zwracam siq z uprzejmq pro6bq o zbudowanie

inteligentnego przej6cia dla pieszych przy Szkole Podstawowej nr 18 na ulicy Hutnicza 5/7.
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